
 
 

Treść zapytania radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie sytuacji Szpitala Wojewódzkiego w Zalesiu 

Proszę o informację czy prawdą jest opinia o planowanych zmianach strukturalnych w Szpitalu 
Wojewódzkim w Zalesiu? Interesują mnie pomysły likwidacyjne, a także pomysły przenoszenia 
oddziałów szpitalnych. 


